

Les Barres De Sécurité Originales
MR. GOODBAR®
The Original Home Security Bars

LIMITED LIFETIME WARRANTY

Your MR.GOODBAR® product is unquestionably warranted to be free of defects for the lifetime of the product. This Lifetime Warranty is an expression of our confidence in the workmanship of our products.

This warranty applies expressly to those purchases registered within 60 days of the date of purchase. Warranty Card can be filled out at: www.warranty.goodbarsecurity.com or email warranty@goodbarsecurity.com.

In the event of a defect under this warranty, PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., will replace the product FREE OF CHARGE provided you return the product, postage prepaid, together with a cheque in the amount of \$10.00 to cover the cost of handling, to PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., Bay 8, 6420 - 79th Ave SE, Calgary, Alberta, Canada T2C 5M4. Please also include your name and address and an explanation of the defect.

This warranty does not cover defects caused by misuse, improper handling, or improper installation of the product. No warranty is provided except as expressly stated herein.

GARANTIE À VIE LIMITÉE

Votre produit MR.GOODBAR® est incontestablement garanti sans défaut pour sa durée d'utilisation. La présente garantie à vie limitée exprime notre confiance dans la qualité de l'exécution de nos produits.

Cette garantie s'applique expressément aux produits enregistrés dans les 60 jours suivant la date d'achat. La carte de garantie peut être remplie à: www.warranty.goodbarsecurity.com ou par e-mail warranty@goodbarsecurity.com.

Advenant un défaut couvert par cette garantie, PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., remplacera le produit SANS FRAIS pourvu qu'il soit retourné, port payé, accompagné d'un chèque de 10 \$ pour couvrir les frais de manutention au nom de PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., Bay 8, 6420 - 79th Ave SE, Calgary, Alberta, Canada T2C 5M4. Prière de joindre également nom et adresse et explication du défaut.

Cette garantie ne couvre pas les défauts causés par l'usage abusif, l'utilisation irrégulière ou l'installation inappropriée du produit. Aucune garantie n'est offerte autre que celle expressément énoncée dans les présentes.

NOTICE OF LIMITED LIABILITY

We believe that MR.GOODBAR® products reduce the risk of break-in, but NO SECURITY PRODUCT, INCLUDING THOSE SOLD BY PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., CAN ELIMINATE THE RISK OF BREAK-IN. The building code and regulations applicable to you, the purchaser, may require that you allow for emergency exits from certain rooms (e.g. bedrooms). It is your responsibility to ensure that the installation of this product complies with all applicable building codes, regulations and guidelines. THE INSTALLATION OF THIS SECURITY PRODUCT ON A WINDOW OR DOOR MAY RESTRICT EXIT FROM THE SECURED PREMISES.

AVIS DE RESPONSABILITÉ LIMITÉE

Nous croyons que les produits MR.GOODBAR® réduisent les risques d'entrée par effraction, mais AUCUN PRODUIT DE SÉCURITÉ, Y COMPRIS CEUX VENDUS PAR PREMIER SECURITY PRODUCTS INC., NE PEUT ÉLIMINER LE RISQUE D'ENTRÉE PAR EFFRACTION. Le code du bâtiment et les règlements que vous, l'acheteur, devez respecter, peuvent exiger que vous prévoyiez des sorties de secours dans certaines pièces (p.ex. chambres à coucher). Il vous incombe de veiller à ce que l'installation de ce produit soit conforme à tous les codes du bâtiment, règlements et directives applicables. L'INSTALLATION DE CE PRODUIT DE SÉCURITÉ SUR UNE FENÊTRE OU UNE PORTE PEUT RESTREINDRE LA SORTIE DES LIEUX PROTÉGÉS.